



紀利華木球會
CRAIGENGOWER CRICKET CLUB

15 November 2020

Dear Members and Lady Subscribers,

Year End Gratuity

It is customary at this time of the year to give Members and Lady Subscribers an opportunity to express their appreciation to the Club's staff for their service provided over the past year.

The General Committee has decided to continue with the traditional practice of charging each Member (except Absent Members and Emigrant Members) and Lady Subscriber a token amount as year end gratuity to the Club staff. The amount proposed is one month's subscription (the said amount).

Members or Lady Subscribers who wish to contribute a higher or less amount or even none should notify the Honorary Treasurer using the slip below on or before **25 December 2020** either by fax (28905501), by e-mail (hon_tre@ccc1894.com) or by post. Kindly note that your Club account will be charged the said amount as year end gratuity if we do not receive your reply on or before the said date.

James Lau
Honorary Secretary

JL/LR/rw
[SF General Notice 2020 Gratuity 2020]

To : Honorary Treasurer, C.C.C.
(Fax No.: 2890 5501)

Year End Gratuity

I do not wish to contribute any amount as year end gratuity.

I wish to contribute an amount of HK\$ _____ as year end gratuity.

Member's name () Member's signature Date
 (Membership no.)

各位會員及女士會員，

年終賞金

根據以往慣例，每年這段期間，各會員及女士會員均會獎勵本會職員過去一年所提供的服務。

理事會決定繼續以往的慣例，向每名會員(缺席會員及移民海外會員除外)及女士會員徵收小額費用，作為本會員工的年終賞金。建議費用為一個月的會費(所述之費用)。

會員及女士會員可隨己意繳付任何數額或不繳付任何賞金。凡擬付更大額或較小額賞金的會員或女士會員，務請於二〇二〇年十二月二十五日或之前以傳真(28905501)、電郵(hon_tre@ccc1894.com)或郵寄下開回條通知義務司庫。如在上述日期仍未接獲會員之通知，會方將於會員賬戶內扣除所述之費用，作為本會員工的年終賞金。



劉志宏
義務秘書

二〇二〇年十一月十五日

致：紀利華木球會義務司庫
(傳真號碼：2890 5501)

年終賞金

本人不願意繳付任何年終賞金。

本人願意繳付港幣_____元作為會所職員年終賞金。

	()		
會員姓名	(會員號碼)	會員簽署	日期